



## Referat af bestyrelsesmøde i SKG 17. august 2021

---

Mødedeltagere: Povl Munk Christensen (PM), Jørgen Nielsen (JN), Bjarne Svendsen (BS), Leif Harboe (LH), Lene Krath (LK), Kjeld Stepien (KS), Hanna Kristensen (HK),  
Suppleanter: Ole Nicolajsen (ON), Jesper Carl (JC)

### 1. Godkendelse af dagsorden

- Godkendt

### 2. Indkommet post

- Medlemsstatus på ikke-unionsmedlemmer gennemgås. PM og LK
- På nuværende tidspunkt står vi til at modtage en andel fra Golfringsamarbejdet på kr. 125.000. Over 30% af vores medlemmer er med i Golfringen.
- Vores vandkvalitet er analyseret og har meget fin kvalitet.

### 3. Økonomi 2021

- Vi følger budgettet fint og ligger over budget bl.a i forhold til kontingent, sponsorer og greenfee på indtægtssiden. Alt i alt ligger vi lidt bedre end på samme tidspunkt sidste år.
- Debitorer: Vi mangler skyldige beløb på 47.000 kr.

### 4. Status greenkeeper-gården

- Der er afholdt MUS med alle ansatte. KS følger op.
- Der er ryddet op i søerne på hul 1 og hul 13.
- Der er ønske om at topdresse fairways på alle 27 huller.

### 5. Topdress af fairway

- Vi afsætter 150.000 inkl. moms til topdress af fairways. Arbejdet forventes udført omkring uge 38/39. Baneudvalget prioriterer de huller på bagni, der trænger mest.

### 6. Indkøb/reparation af maskiner

- BS og LH arbejder med at undersøge mulighed for leasing af ny greenklipper, da den gamle er ved at være udtjent.

### 7. Evt. ændring af vedtægter

- PM og ON vender tilbage med et forslag til ændringer, så vedtægterne er opdaterede og også følger gældende praksis.

### 8. Referater fra udvalg

- Sponsorudvalget har afholdt møde. Referatet kan læses på hjemmesiden.



### **9. Information til medlemmer**

- Boldvaskeren fungerer ikke pga. strømproblemer. Der arbejdes på at afhjælpe problemet.
- Der bliver aftenåbent i sekretariatet fra 16-18 på onsdage fra 18. august og i september/oktober.
- Frivilligmatch 10. oktober.
- Medlemsmøde afholdes tirsdag 16. november

### **10. Opsamlingspunkter**

- Nye skilte med afstandsmarkeringer i stedet for rød/blå/gul bliver opsat ved teestederne, formentligt i løbet af efteråret.

### **11. Næste møde - herunder punkter til næste møde**

- 21. september kl. 16.30 - afbud fra HK og LK.

### **12. Eventuelt**

- LK opfordrer til, at vi opretter et fastholdelsesudvalg for vores nye, yngre medlemmer. PM, LK og Kristian Pro prøver at finde nogen, der vil gå ind i arbejdet.
- Der skal findes nye medlemmer til handicap- og regeludvalget.

Referent  
Hanna Kristensen